
Borgermødet på Cafeen 

Godt 50 personer deltog onsdag den 27.06. i det borgermøde, 

som Jørn Lykke Stouenberg havde inviteret til. 

Efter at have præsenteret sig selv gjorde Jørn rede for sit syn 

på den lokale by- og havneudvikling. Han udtrykte bekymring 

for, at det hyggelige havnemiljø forsvinder, og opfordrede 

tilhørerne til at gøre deres indflydelse gældende, når lokal-

planer sendes i høring. 

Hou Strandpark blev fremhævet som et eksempel på de 

problemer, det kan medføre, når kommunen/politikerne og 

borgerne har forskellige ønsker om, hvordan et område skal 

udvikle sig. 

Herefter blev der lagt op til en pause inden opsamling og 

eventuel underskriftsindsamling.  

Måske pga. WM og godt sommervejr forlod mange mødet i 

pausen. Jørn valgte derfor blot at afslutte mødet med et løfte 

om, at han vil følge udviklingen tæt og indkalde til et nyt møde 

senere.  
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